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ZÁPISNICA 

ZO ZASADNUTIA VÝBORU KLUBU 

Miesto konania:  Hosťová, Pizzeria Bella 

Dátum konania:  02.10.2024 

Prítomní:  za Výbor klubu: Ján Dobšinský, Imrich Šimonič, Viera Jamrišková, 

Martin Nagy, Martin Balkovský, Radovan Babiak a Milan Fridrich 

za Dozornú radu: Jarmila Polákovičová a Zuzana Petrášková   

Program: 

-  Kontrola plnenia úloh z posledného výboru 

-  Ekonomické vyhodnotenie doterajších akcií klubu 

-  Stav platieb za genetické testy 

-  Prechod na bezhotovostný platobný styk na akciách klubu 

-  Stav zápisníc zo zasadnutí výboru per rollam 

-  Vyhodnotenie doterajších výcvikových akcií 2024 

-  Pripravenosť nasledujúcich výcvikových akcií 2024 

-  Rámec pre plán výcvikových akcií na 2025 

-  Vyhodnotenie doterajších výstav a chovných zvodov klubu 2024 

-  Pripravenosť nasledujúcich výstav a chovných zvodov 2025 

-  Rámec pre plán výstav 2025 

-  Príspevky na webovú stránku klubu- včasnosť plnenia, kvalita 

-  Príprava spravodaja 

-  Stav členskej základne 

-  Rôzne 

Priebeh zasadnutia: 

K bodu 1: Kontrola plnenia úloh z posledného výboru 

• Zasadnutie Výboru klubu otvoril predseda J. Dobšinský, ktorý privítal členov výboru a  Dozornej 

rady a následne zasadnutie viedol. Na zasadnutí Výboru klubu sa zúčastnilo 7 členov výboru klubu 

- všetci prezenčne. Zasadnutie bolo uznášania schopné. 

• Navrhovaný program bol jednohlasne odsúhlasený.  

                Hlasovanie: Za: 7    Proti: 0     Zdržal sa: 0 

• Personálne obsadenie Chovateľskej rady po odstúpených členoch – Nesplnené.  

Chovateľská rada oporučila prijať na miesto Z. Paserínovej A. Papcuna -návrh bol výborom 

jednohlasne schválený. 

                      Hlasovanie: Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0         

Odporučenie výboru pre chovateľskú radu doriešiť nasledovné veci per rollam :  

 -     vypracovať poriadok na uchovnenie miniatúrnych rázov 

- personálne obsadenie chovateľskej rady. 

Návrh, aby sa pracovalo s odobratými vzorkami DNA nasledovne ; odoberie sa vzorka, podpíšu 

sa na vzorku prítomí, obálka sa opečiatkuje a pošle sa kuriérskou službou.   

• Vypracovanie Organizačného poriadku SKCHJ – každý člen výboru v termíne do 15.10 zašle 

podklady predsedníčke dozornej rady.   
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• Výbor konštatuje, že zástupcovia klubu v Kynologickej rade si neplnia svoje povinnosti a výbor 

ich navrhne odvolať.  

• Archív klubu – SKJ ani SPZ nemajú kapacitu, komerčný prenájom by vyšiel cca 600 EUR 

ročne. Podpredseda klubu preverí možnosť o uskladnenie v sklade – v termíne do 15.10. 

K bodu 2: Ekonomické vyhodnotenie doterajších akcií klubu 

• Ekonóm klubu M. Nagy vyhodnotil doterajšie akcie klubu – všetky výstavy a skúšky 

organizované klubom boli ziskové, vynimkou sú len chovné brlohárske skúšky, ktore boli 

stratové.      

• Vyhodnotenie výberov do chovu bude na najbližšej schôdzi výboru klubu.  

 

K bodu 3: Stav platieb za genetické testy 

• Stav platieb za genetické testy nebol vyhodnbotený. V. Jamrišková bola požiadaná 

o predloženie zoznamu objednaných testov.  

• Objenávky na gentické testy budu prebiehať cez formulár a to nasledovne. Objednávateľ si 

na základe formulára objedná testy a zaplatí výhradne na účet klubu určenú sumu. Ekonóm 

klubu dosleduje úhrady za objednané testy. Testy sa objednajú až po úhrade za testy.   

 

Termín na vyriešenie restov  20.11.2024 

Prechod na nový formulár      20.10.2024 

K bodu 4: Prechod na bezhotovostný platobný styk na akciách klubu 

Do úvahy prichádza bezhotovostný platobný styk v : 

- chovných zvodoch 

- výcvikových akciách okrem BL 

- vyplácaní rozhodcov a pomocného personálu 

-  

Rozhodnutie sa prijme po prijatí novej štátnej legislatívy (transakčná daň) 

 

K bodu 5: Stav zápisníc zo zasadnutí výboru per rollam 

Dohodlo sa 7 dní na reakciu pri hlasovaniach per rollam. Doplnenie chýbajúcich zapisníc per rollam do 

termínu 12.10.2024.  

K bodu 6: Vyhodnotenie doterajších výcvikových akcií 2024 

 

Doterajšie akcie boli dobre zorganizované s pozitívnym ohlasom u členov, z dôvodu nízskeho záujmu 

boli zrušené SHOJ Mostová a KFSMPJ Veľký Šariš.  

K bodu 7: Pripravenosť nasledujúcich výcvikových akcií 2024 

 

Tento rok ešte ostávajú KLSMPJ Senec, SHOJ Blatné, SchwPoR Prievidza, MIM(KSDJ) Smolenice, 

KFDJ Strháre, Vlečka s králikom a MSDJ. Všetky sú v príprave.  

 

Je potrebné doriešiť chýbajúce tabuľky z vlanajších a tohtoročných akcií do termínu 20.10.2024 
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K bodu 8: Rámec pre plán výcvikových akcií na 2025 

 

Plán vycvikových akcií je v štadiu príprav, plánuje sa spojenie LSMP spolu s Klubom chovateľov 

jagdterierov. V budúcom roku sa predpokladajú aj 3 výcvikové akcie podľa krajov.  

K bodu 9: Vyhodnotenie doterajších výstav a chovných zvodov klubu 2024 

 

Podpredseda klubu I. Šimonič zhodnotil výstavy a chovné zvody uskutočnené v tomto roku.  
 
K bodu 10: Pripravenosť nasledujúcich výstav a chovných zvodov 2025 

 
V tomto kalendárnom roku nas čaká už len ŠVJ v Gabčíkove, ktorá je  v štádiu príprav. 
 
K bodu 11: Rámec pre plán výstav 2025 
 
Plán výstav na budúci rok sa finalizuje. 
 
K bodu 12: Príspevky na webovú stránku klubu- včasnosť plnenia, kvalita 
 
Na zverejnenie na webovej stránke chýba správa z MSBLJ a z KBLJ vo Velkej Vsi.  
 
K bodu 13: Príprava spravodaja 
 
Tlačová referentka V. Jamrišková informovala výbor o stave príprav spravodaja za rok 2024. 
 

K bodu 14: Stav členskej základne 

 

Matrikár klubu informoval, že k dnešnému dňu má klub 735 členov.  

K bodu 15: Rôzne 

K planovaným SHOJ Blatné pripraviť a zverejniť propozície na webovej stránke klubu.  

Najbližšie zasadnutie 7.11.2024 dištančne s návrhom plánu klubových akcií.  

Poplatky za skúšky sa zvyšujú a to nasledovne : 

MSBLJ                       80 € 

MFV                          80 € 

MIM (KFDJ)             80 € 

MSDJ                       100 € 

BLJ                          40 € 

FD                            50 €     

Vlečka s králikom    50 € 

FS bez doprovodu    50 € 
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M. Nagy informoval, že na pripravovaných MSDJ je voľných 15 miest na štandoch. 

Nová zástava klubu vo dvoch vyhotoveniach so znakom klubu a tri hlavy jazvečíkov (hladkosrstý, 

hrubosrstý a dlhosrstý). Poverený bol M. Nagy.  

                                          Hlasovanie: Za: 7    Proti: 0    Zdržal sa: 0         

 Klubové odznaky a metre s logom klubu pre rozhodcov v počte 100 kusov.Poverená V. Jamrišková.   

Odznaky klubu - návrh grafiky M. Nagy spolu s O.Špitálskym.  

Cenová ponuka na odznaky -  M. Fridrich 

Spolupráca s výrobcom tričiek, mikín a čiapok s logom klubu – M. Fridrich 

Lesnice prejavili záujem o spoluprácu pri organizovaní KBLJ.     

 

 

 

 

 

 

Prílohy: 

1. Pozvánka na zasadnutie 

2. Prezenčná listina zo zasadnutia 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                        

Zapísal dňa 12.11.2024           Milan Fridrich - tajomník SKCHJ 





Milan Fridrich <milan.fridrichiii@gmail.com>

Zasadnutie Výboru klubu SKCHJ - Hosťová 2.10.2024 o 17:00
Milan Fridrich <milan.fridrichiii@gmail.com> 29. septembra 2024 o 20:46
Komu: Jan <jan@teckel.sk>, Imrich Simonic <imrich.simonic@gmail.com>, Martin Nagy <chskorybako@gmail.com>, Martin Balkovský
<matobalkovsky@gmail.com>, Radovan Babiak <radovanbabiak22@gmail.com>, Viera Jamrišková <vierajamriskova@gmail.com>
Kópia (Cc): jarmila.polakovicova1@gmail.com, vladopoljak@centrum.sk, zuzana.petraskova@gmail.com

Dobrý večer,

na pokyn predsedu klubu zvolávam zasadnutie Výboru klubu na stredu 2.10.2024 o 18:00 v priestoroch pizzerie Bella v obci
Hosťová.
Navrhovany program schôdze je nasledovny:
- Kontrola plnenia úloh z posledného výboru,
- Ekonomické vyhodnotenie doterajších akcií klubu,
- Stav platieb za genetické testy,
- Prechod na bezhotovostný platobný styk na akciách klubu,
- Stav zápisníc zo zasadnutí výboru per rollam,
- Vyhodnotenie doterajších výcvikových akcií 2024,
- Pripravenosť nasledujúcich výcvikových akcií 2024,
- Rámec pre plán výcvikových akcií na 2025,
- Vyhodnotenie doterajších výstav a chovných zvodov klubu 2024,
- Pripravenosť nasledujúcich výstav a chovných zvodov 2025,
- Rámec pre plán výstav 2025,
- Príspevky na webovú stránku klubu- včasnosť plnenia, kvalita,
- Príprava spravodaja,
- Stav členskej základne,
- Rôzne
 
S pozdravom, 
Milan


